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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

Zápis ze 3. jednání 

 

Pro  Komise Rady HMP pro cyklistickou dopravu (KCD) 

 

Přítomni 

Stanislav Kozubek – předseda komise, Ing. arch. Tomáš Cach, Ing. Vratislav Filler, Ph.D., Petr 

Introvič, Martin Kontra, JUDr. Monika Krobová Hášová, Ing. Ladislav Malý, Ing. Daniel Mourek, 

Ing. Pavel Polák, RNDr. Miroslav Prokeš, Tomáš Prousek, Mgr. Petr Štěpánek, CSc., 

Mgr. Sylva Švihelová – tajemnice komise 

 

Hosté            

 

 

Bc. Radek Čermák (MČ P19), Vojtěch Hrabal (Cyklisté sobě), Jaromír Šíd (ČSSD),  

Ing. Ladislav Kos (MČ P11), Petr Mošna a Ing. Jiří Pařízek (MČ P22), Ing. Miloš Růžička (MČ 

Ďáblice)  

 

 Omluveni Bc. Jaroslava Deutschová, Pavel Karas, Ing. Květoslav Syrový, Ing. Jakub Zajíček 

Zpracovala Mgr. Sylva Švihelová  Počet stran 4 
0

 

h 

Datum 
7. 4. 2015  

od 17:00 h do 20:00 h 

 

Záznam hlasování: (souhlas-nesouhlas-zdržel se) 

 

1. Kontrola plnění úkolů  

Úkol 31/4: Realizovat opatření k zajištění průjezdu po cyklotrase A 27 mezi ulicemi U českých loděnic a 

Bulovka a k vyznačení průjezdu z oblasti Kobylis k novému Trojskému mostu. 

 Termín (T): 31. 7. 2014      Odpovídá (O): R. Štěpánek 

 Stav 7. 4. 2015: Stavební povolení propadlo, úkol se mění takto: 

Úkol 3/1: Požádat o nové stavební povolení k zajištění průjezdu po cyklotrase A 27 mezi ulicemi 

U Českých loděnic a Bulovka a k vyznačení průjezdu z Kobylis k novému Trojskému mostu. 

 T: 30. 4. 2015       O: P. Introvič   

 

Úkol 32/1: Doplnit náměty pro zlepšení cyklistické infrastruktury o značení na cyklotrase A267 v úseku 

Mladoboleslavská – Rokytka, dále o cykloobousměrky v ulici Na Perštýně v úseku Národní – 

Martinská a v ulici Celetná v úseku Ovocný trh – Hybernská a o propojení z Lahovické lávky na 

Točnou. 

 T: 25. 6. 2014       O: P. Karas 

 Stav 3. 3. 2015: P. Karas prověří plnění, náhradní termín (NT): 20. 3. 2015, trvá. 

 

Úkol 33/4: Realizovat směrové značení v ulici Žalanského podle podnětu Pavla Klimeše z odboru regionál-

ního rozvoje krajského úřadu Středočeského kraje. 

            T: 20. 10. 2014       O: R. Štěpánek 

 Stav 7. 4. 2015: Úkol se přenáší na P. Introviče, termín se posunuje do 30. 4. 2015. 

 

Úkol 1/1: Připravit návrh systémových vazeb pro cyklistickou dopravu pro nové struktury s ohledem na 

chystané reorganizace.   

     Stav 7. 4. 2015: Tajemnice komise svolá pracovní schůzku k návrhu nových systémových vazeb. 

 

Úkol 1/2:   Aktualizovat tabulku zadávacích karet a rozeslat členům komise. 

 T: 1. 3. 2015        O: P. Introvič 

 Stav 7. 4. 2015: částečně splněno, NT (doplnit o stav realizace a rozeslat): 30. 4. 2015. 

 

Úkol 2/1:   Aktualizovat usnesení 0544/2003 na období od roku 2015 a rozeslat komisi. 

      T: 13. 3. 2015       O: V. Filler 

      Stav 7. 4. 2015: podoba revokovaného usnesení se od minula značně rozšířila. Příprava obsahu 

bude pokračovat. Tajemnice navrhne osnovu a hlavní body. NT: 30. 4. 2015. 
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Úkol 2/2:   Dodat oddělení rozvoje dopravy (ORD) podklady k plnění usnesení 2.1. 

      T: 13. 3. 2012       O: T. Cach 

      Stav 7. 4. 2015: úkol splněn 

 

Úkol 2/3: Požádat Dopravní podnik (DPP), aby zpřístupnil výtahy ve stanici metra Hlavní nádraží pro 

přepravu jízdních kol úhlopříčně a prověřil výtahy ve všech stanicích z hlediska přepravy jízdních 

kol úhlopříčně. 

    T: 31. 3. 2015       O: S. Švihelová 

 Stav 7. 4. 2015: úkol nesplněn, NT: 30. 4. 2015. 

 

Úkol 2/4: Podat ohlášení na úpravu povrchu cyklostezky A1 v oblasti Radotína. 

    T: 13. 3. 2015        O: P. Introvič 

    Stav 7. 4. 2015: úkol nesplněn, NT: 30. 4. 2015. 

 

Úkol 2/5: Prověřit proveditelnost podnětů p. Horatiuse. 

    T: 20. 3. 2015        O: V. Filler 

Stav 7.4.2015:splněno,tajemnice komise zašle odpověď Technické správě komunikací (TSK) k 

řešení. 

 

Úkol 2/6: Prověřit model pořízení, vlastnictví a provozování Nonstop Pointu s nájemcem Bajkazylu. 

    T: 31. 3. 2015        O: S. Švihelová 

 Stav 7. 4. 2015: splněno, projednány tři varianty řešení. Tajemnice svolá schůzku, na které se 

dohodne postup při realizaci.  

 

Úkol 2/7: Prověřit správcovství chodníku na Branickém mostě. 

    T: 31. 3. 2015        O: P. Introvič 

    Stav 7. 4. 2015: splněno. 

 

Úkol 2/8: Zajistit vyčištění a úpravu povrchu trasy A1 od Trojského mostu po Holešovickém nábřeží. 

   T: 31. 3. 2015        O: P. Introvič 

Stav 7. 4. 2015: nutno jednat s Povodím Vltavy a ověřit vliv výstavby a provozu provizorní 

komunikace pro dostavbu ÚČOV  

 

Úkol 2/9: Zjistit podmínky grantové výzvy Praha EU. 

    T: 31. 3. 2015        O: S. Švihelová 

   Stav 7. 4. 2015: splněno, ale neúspěšně. Nepodařilo se od MZE zjistit žádné další informace. 

 

2. Informace z Odboru rozvoje a financování dopravy (RFD) 

Veletrh For Bikes hodnocen dobře, vydány aktualizované cyklomapy Prahy a čtyři druhy nových 

propagačních materiálů k cyklodopravě, oslovujících jednotlivé cílové skupiny. Rada hl.m. Prahy 

schválila účast v projektu SWITCH. Ve všech budovách magistrátu (MHMP) budou nově zřízena stání 

pro kola a zpřístupněny sprchy pro zaměstnance. MHMP se zapojí do kampaně Do práce na kole. 

Připravuje se inovace webových stránek. 

 

3. Systém zadávání projektů MČ na TSK a pravidelný monitoring  
Žádost o realizaci projektů MČ půjde oficiálně dopisem KCD na TSK. Komise pro BESIP i Prahu 

bezbariérovou a otevřenou požadují po TSK pravidelné měsíční reporty o stavu jednotlivých akcí. 

Na základě negativní zkušenosti s postupem TSK při realizaci zadaných projektů, je nutné žádat 

stejný systém kontroly i pro KCD. 
Usnesení 3.1: Komise žádá TSK o pravidelný měsíční report z realizace jednotlivých projektů. (12-0-0) 

 

4. Pokračování přípravy projektové dokumentace (PD) v úseku Malešice – Jahodnice  

Příprava PD v úseku Malešice – Jahodnice byla zastavena. KCD se domnívá, že k tomu nejsou pádné 

důvody. Za účelem otevření diskuse na toto téma byla na jednání přizvána paní Cabejšková z TSK. Ta se 

však z důvodu nemoci nedostavila.  

Úkol 3/2: Pozvat na příští zasedání komise odpovědnou osobu z TSK. 

    T: 30. 4. 2015        O: S. Švihelová 
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5. Průzkumy a sčítače  
Zjištěn meziroční nárůst frekvence cyklistů za rok 2014 o 24 % oproti roku 2013. Sčítač Hlubočepy již 

sčítá obousměrně. V současnosti dostupná data k cyklistické dopravě jsou neaktuální. Je potřeba zjistit 

aktuální stav, aby se mohl zvolit vhodný postup pro zvyšování modalshare pro bezmotorovou dopravu.  

Usnesení 3.2: Komise žádá TSK o doplnění detekce sčítače A2 - Podolské nábřeží o profil vozovky a o 

provedení celoplošného průzkumu cyklistické dopravy v roce 2015 podle komisí zadaných 

požadavků. (12-0-0) 

 

6. Rekonstrukce tramvajových tratí (RTT) Vršovická a Vinohradská 

Na základě studia aktuálních projektových dokumentů sestavili členové KCD připomínky, které je nutné 

včas zapracovat. 

Úkol 3/3: Svolat společné zasedání KCD s Dopravním podnikem Praha (DPP) k řešení cyklistické 

dopravy při RTT Vršovická. 

    T: 30. 4. 2015        O: S. Švihelová 

Usnesení 3.3: Komise se obrací na náměstka Dolínka s žádostí o koncepční řešení průjezdnosti 

Vinohradské ulice jako městské tepny zejména pro bezmotorovou dopravu. (12-0-0) 

 

7. Omezení provozu na náplavce - akce Lodě na vodě   
Lodě na vodě se konají v termínu 23-26. duben. V době konání akce bude náplavka průchozí pouze 

v otevíracích hodinách. Od 20. - 22. 4. bude náplavka uzavřena celodenně kvůli instalaci, stejně jako 27.4 

kvůli demontáži.    

Usnesení 3.4: Komise navrhuje realizaci bezpečnostních dopravních opatření na komunikacích v linii 

CT A 2, vedené po Rašínově a Masarykově nábřeží. (12-0-0) 

Úkol 3/4: Projednat koncepci financování a realizaci opatření vedoucích ke zvýšení bezpečnosti pro 

projíždějící cyklisty, obzvlášť v době uzavření náplavky.  

    T: 30. 4. 2015        O: S. Švihelová 

 

8. Na Strži – stanovisko Odboru dopravních agend (ODA MHMP) k integračním úpravám pro 

cyklisty  

Usnesení 3.4: Komise podporuje prohloubení integračních opatření pro cyklisty v ulici Na Strži podle 

projektu předloženého ODA. (12-0-0) 

 

9. Euro Velo 4, úsek H. Počernice – Vltava  

Na základě setkání s místními cyklokoordinátory a terénního šetření byl zpracován návrh vedení EV4 a 

vytipovány kritické úseky, které bude potřeba upravit.  

Úkol 3/5: Zpracovat zadávací kartu (ZK) pro úsek H. Počernice – Vltava na EuroVelo 4. 

    T: 30. 4. 2015        O: S. Švihelová 

 

10. Praha 11 – Stezka okolo Košíkovského potoka 

Projekt představil zástupce MČ Praha 11 p. Kos 

Usnesení 3.5. Komise doporučuje realizaci cyklostezky okolo Košíkovského potoka. (12-0-0) 

 

11. Praha 19 – Cyklostezka Mladoboleslavská  

Projekt představil cyklokoordinátor MČ Praha 19 p. Čermák 

Usnesení 3.6. Komise doporučuje realizaci cyklostezky na Mladoboleslavské (12-0-0) 

 

12. Praha 22 - Cyklotrasa Netluky – Uhříněves - Kolovraty  

Projekt představili zástupci MČ Praha 22 p. Pařízek společně s p. Mošnou 

Usnesení 3.7. Komise doporučuje projekt cyklotrasy Netluky – Uhříněves - Kolovraty k realizaci, 

prioritně 3. etapu. (12-0-0) 

 

13. Různé 

11.1 Projekt CS Praha Ďáblice v okolí hvězdárny 

Projekt představil zástupce MČ Praha Ďáblice p. Růžička 

Usnesení 3.8. Komise doporučuje představený projekt CS v Praze Ďáblicích k realizaci (12-0-0) 
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11.2 Spolupráce s časopisem Cykloservis 

Usnesení 3.6: Komise souhlasí se spoluprací (reklama, informace o činnosti komise, rozhovory 

s členy komise atd.) s časopisem Cykloservis. (12-0-0) 

 

11.3 Soutěž Cesty městy (Nadace Partnerství) 

Uzávěrka přihlašování projektů do soutěže Cesty městy je 31. května. Přihlásit se mohou projekty různého 

charakteru a až pět let staré. Členové komise budou svoje náměty zasílat tajemnici komise. 

 

11.4 Akce Boj o pivovar – objízdná trasa 

Pořadatel akce se spojí s Pavlem Polákem, který pomůže při navržení objízdné trasy.  

 

11.5 HeMI-3C 

Praha byla přizvána jako partner do mezinárodního projektu EU, financovaného z programu INTEREG pro 

střední Evropu, který se týká dálkové cyklotrasy Euro Velo 7. Cílem je zpřístupnění kulturních a přírodních 

hodnot území pomocí cyklistické dopravy.  

Usnesení 3.7.: Komise souhlasí se zapojením Prahy do projektu HeMI-3C (12-0-0) 

 

11.5 Osvětlení cyklolávky v Lahovicích, které bylo rozkradeno 

Paní Krobová Hášová upozornila na nefunkční osvětlení na Lahovické lávce.  

Úkol 3/6: Projednat s ELTODO obnovu osvětlení Lahovické lávky se zajištěním proti rozkradení. 

    T: 30. 4. 2015         O: P. Karas 

 

11.6 Nová křižovatka u stadiónu Sparty na Letenské pláni 

Usnesení 3.8: Komise trvá na plnohodnotném opatření pro cyklisty v hlavním i přidruženém 

dopravním prostoru na nové křižovatce u stadiónu Sparty. (12-0-0) 

 

11.7 Na příští zasedání KCD bude pozván zástupce MČ Praha-Suchdol. 

 

11.8 Termín červnového zasedání KCD se přesouvá o týden na 9.6. 2015 kvůli konání mezinárodního 

veletrhu Velo City v Nantes, kterého se zúčastní minimálně tři členové KCD. 

 

 

 

Použité zkratky: 

MHMP   Magistrát hlavního města Prahy 

RHMP   Rada hlavního města Prahy 

KCD    Komise Rady hlavního města prahy pro cyklistickou dopravu 

RFD    Odbor rozvoje a financování dopravy 

ORD    Oddělení rozvoje dopravy (součást RFD) 

IPR    Institut plánování a rozvoje hlavního města Prahy 

TSK    Technická správa komunikací hlavního města Prahy 

ROPID   Regionální organizátor Pražské integrované dopravy 

DPP    Dopravní podnik hlavního města Prahy 

ODA  Odbor dopravních agend 

MZE  Ministerstvo zemědělství  

 

  

Příští jednání komise se uskuteční v úterý 5. 5. 2015 v 17:00 h 

Další termín (změna!): 9. 6. 2015. 

 

 

Zapsal:  RNDr. Miroslav Prokeš  Upravila: Mgr. Sylva Švihelová        Ověřil: Stanislav Kozubek  


